
Bestyrelsens beretning 2022 
 
Efter sidste generalforsamling, har bestyrelsen arbejdet med følgende… 
 

 Ny legeplads: 
Sam-Sall leverede og monterede legepladsen i uge 27. Vi afholdte en lille 
åbning af legepladsen for alle beboere i august måned. 
 

 Glatførebekæmpelse: 
Vi har efter aftale på sidste generalforsamling fået saltet vejarealerne efter 
behov. Det er dog stadig husejerne der bærer ansvaret ud for egen matrikel 
på de vej og sti arealer der støder op mod husejernes matrikler. 
 

 Egen affaldsspande: 
I uge 31 fik vi ombyttet fælles containerne til egne affaldsspande iht. 
afstemning på sidste generalforsamling. 
 

 Rep. af vejbelægning: 
I efteråret fik vi et team fra NCC til at reparerer asfalten ifølge aftale på sidste 
generalforsamling. 
 

 Beskæring af buske v/indkørsel til KBV.: 
JAK service har beskåret ud mod Ø.Bordingvej, indkørslen til KBV.  
Derudover fik vi påbud af kommunen om at få beskåret langs Ø. Bordingvej, 
så grene ud over vejen ikke var lavere end i 4,5 meters højde, samt skåret 
kraftigt omkring lygtepæle etc. 
 

 Trailere: 
Et større detektiv arbejde omkring ejermænd på trailere der ikke hørte til her 
blev afsluttet – trailerne er væk. 
 

 Klipning af skråninger: 
Efter ønske på generalforsamlingen, blev der lavet aftale om klipning af 
skråninger 3 gange årligt. 
 

 Kloak lugt ved KBV 36-38: 
Kommunen kunne ikke registrere noget og sagen er henlagt. 


